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主題經文Scripture Reading    
詩篇Psalm 91:1-2
[bookmark: 91:2]住在至高者隱密處的，必住在全能者的蔭下。2 我要論到耶和華說：他是我的避難所，是我的山寨，是我的　神，是我所倚靠的
He who dwells in the secret place of the Most High Shall abide under the shadow of the Almighty. 2 I will say of the LORD, “He is my refuge and my fortress; My God, in Him I will trust.


The Hiding Place
Text
詩篇Psalm 91:1-2
住在至高者隱密處的，必住在全能者的蔭下。2 我要論到耶和華說：他是我的避難所，是我的山寨，是我的　神，是我所倚靠的
He who dwells in the secret place of the Most High Shall abide under the shadow of the Almighty. 2 I will say of the LORD, “He is my refuge and my fortress; My God, in Him I will trust.

Delivered
詩篇Psalm 91:3
他必救你脫離捕鳥人的網羅和毒害的瘟疫。
Surely He shall deliver you from the snare of the [a]fowler And from the perilous pestilence.



Gathered &Covered
詩篇Psalm 91:4
他必用自己的翎毛遮蔽你；你要投靠在他的翅膀底下；他的誠實是大小的盾牌
He shall cover you with His feathers, And under His wings you shall take refuge; His truth shall be your shield and [b]buckler.

Refuge& Habitation
詩篇Psalm 91:9
耶和華是我的避難所；你已將至高者當你的居所
Because you have made the LORD, who is my refuge, Even the Most High, your dwelling place

Your ways or God’s ways?
詩篇Psalm 91:11
因他要為你吩咐他的使者，在你行的一切道路上保護你。
For He shall give His angels charge over you, To keep you in all your ways.

‘BECAUSE’ 
詩篇Psalm 91:14,15,16
[bookmark: 91:14][bookmark: 91:15][bookmark: 91:16]14 　神說：因為他專心愛我，我就要搭救他；因為他知道我的名，我要把他安置在高處。 15 他若求告我，我就應允他；他在急難中，我要與他同在；我要搭救他，使他尊貴。 16 我要使他足享長壽，將我的救恩顯明給他。
[bookmark: _GoBack]14 “Because he has set his love upon Me, therefore I will deliver him; I will [e]set him on high, because he has known My name. 15 He shall 
call upon Me, and I will answer him; I will be with him in trouble; I will deliver him and honor him. 16 With [f]long life I will satisfy him, And show him My salvation.
